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PRÍLOHY: 
č. 1 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 

2019/2020 Materskej školy Tisovec 
č. 2 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 

2019/2020 Materskej školy Rimavská Píla 
č. 3 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 

2019/2020 Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec 
č. 4 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 

2019/2020 Základnej umeleckej školy Tisovec 
č. 5 Úprava rozpočtu č. 1 na rok 2020 Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec  
č. 6 Žiadosť Ing. J. Kubíniovej o používanie erbu mesta  
č. 7 Žiadosť Ing. J. Kubíniovej o doplnenie predmetu nájmu v nájomnej zmluve 
č. 8 Žiadosť p. M. Krišku a O. Kriškovej o odkúpenie pozemku  
č. 9 Žiadosť p. M. Kradláka a T. Kradlákovej o odkúpenie časti pozemku  
č. 10 Žiadosť Poľovníckej spoločnosti Vysoký Vrch - Tisovec o dlhodobý prenájom poľovníckej chaty 
č. 11 Žiadosť Vlastníkov bytov z Francisciho ulice o prenájom časti pozemku  
č. 12 Stanovy oblastnej organizácie cestovného ruchu GEMER 
č. 13 Informácia - Členstvo v OOCR GEMER - benefity a zámery  
č. 14 Vzdanie sa funkcie člena Komisie ochrany verejného poriadku a životného prostredia - Bc. I. Maťko 

PRÍTOMNÍ: 
 

 

Primátorka mesta Mgr. Irena MILECOVÁ  
 
 

 

Poslanci  Mgr. Ľubomír BAGAČKA                       
mestského zastupiteľstva Róbert BOHÁČIK 
 Ing. Róbert BUCHTA 
 Ing. Jaroslav HECKO 
 Ing. Hana HOMOĽOVÁ 
 JUDr. Mário KELETI                
 Dušan KOJNOK 
 Ing. Anna KOŽIAKOVÁ 
 Ing. Karol KUBÍNI 
 Mgr. Mara SVOBODOVÁ 
 Milan ŠLAJFER                             
 

 

NEPRÍTOMNÍ: 
 

--- 

OSTATNÍ PRÍTOMNÍ: podľa priloženej prezenčnej listiny  
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č. 15 Dôvodová správa - Zmena člena Komisie ochrany verejného poriadku a životného prostredia pri MZ 
v Tisovci a návrh na doplnenie člena Komisie ZPOZ Človek - Človeku  

č. 16 Návrh Dodatku č. 4 k zmluve o nájme pozemkov uzavretej medzi Mestom Tisovec a Mestskými 
lesmi Tisovec s.r.o.  

 
 

K bodu 1)   Otvorenie zasadnutia  

Začiatok rokovania MZ - 16:00 hod.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Mesto Tisovec, ako prevádzkovateľ podľa zákona č. 18/2018 
Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov Vás informujem, že 
rokovanie mestského zastupiteľstva je verejné. Z rokovania sa vyhotovuje písomná zápisnica, písomné 
uznesenia a videozáznam. Zápisnica z rokovania mestského zastupiteľstva je zverejňovaná                                   
na internetovej stránke mesta. Uznesenia mestského zastupiteľstva sú zverejňované na internetovej 
stránke mesta a v Tisovskom mesačníku. Videozáznam z rokovania mestského zastupiteľstva je 
zverejňovaný na internetovej stránke mesta, prostredníctvom internetovej databázy videí 
YOUTUBE.com. Podľa § 78 zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov Mesto Tisovec, ako 
prevádzkovateľ, spracováva osobné údaje bez súhlasu dotknutých osôb (účastníkov rokovania 
mestského zastupiteľstva). 

Na základe § 13 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v neskoršom znení, som zvolala 
na dnešný deň zasadnutie mestského zastupiteľstva. Poslanci a ostatní prizvaní boli na zasadnutie 
mestského zastupiteľstva riadne a včas pozvaní. Z dôvodu opatrení COVID-19 sa neuskutočnilo 
zasadnutie mestského zastupiteľstva 28. októbra 2020. Konštatujem, že podľa prezenčnej listiny je 
prítomných 11 poslancov mestského zastupiteľstva. Nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina 
všetkých poslancov mestského zastupiteľstva, zasadnutie je uznášania schopné.  
 
 

K bodu 2) Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Pozvánku a materiály na zasadnutie mestského zastupiteľstva 
ste dostali poštou.    
 
Program  
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 
3. Voľba návrhovej, volebnej a mandátovej komisie 
4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
5. Kontrola plnenia uznesení 
6. Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta 

7. Správa školských zariadení o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2019/2020 
Predkladá: J. Hodoňová, riaditeľka Materskej školy Tisovec 
 A. Medveďová, riaditeľka Materskej školy Rimavská Píla 
 PaedDr. K. Dominiková, riaditeľka ZŠ Dr. V. Clementisa Tisovec 
 Mgr. M. Matucha, riaditeľ ZUŠ Tisovec 

8. Návrh Rozpočtového opatrenia č. 1 za Základnú školu Dr. V. Clementisa Tisovec 
Predkladá: PaedDr. K. Dominiková, riaditeľka ZŠ Dr. V. Clementisa Tisovec 

9. Žiadosť o používanie erbu Mesta Tisovec 
Predkladá: Ing. R. Buchta, predseda Komisie podnikateľskej, cestovného ruchu a RR  

10. Návrh Dodatku č. 1 k nájomnej zmluve na prenájom nebytových priestorov 
Predkladá: Ing. R. Buchta, predseda Komisie podnikateľskej, cestovného ruchu a RR 
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11. Návrh na vyhlásenie majetku mesta za prebytočný a zverejnenie zámeru predať majetok mesta 
Predkladá: Ing. J. Hecko, predseda Komisie výstavby a rozvoja mesta  

12. Návrh na vyhlásenie majetku mesta za prebytočný a zverejnenie zámeru prenajať majetok mesta 
Predkladá: Ing. J. Hecko, predseda Komisie výstavby a rozvoja mesta  

13. Návrh na schválenie členstva Mesta Tisovec v Oblastnej organizácií cestovného ruchu GEMER 
Predkladá: Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta  

14. Zmena člena Komisie ochrany verejného poriadku a životného prostredia pri Mestskom 
zastupiteľstve v Tisovci a návrh na doplnenie člena Komisie ZPOZ „Človek – Človeku“ 
Predkladá: Mgr. I. Milecová, primátorka mesta  

15. Návrh Dodatku č. 4 k zmluve o nájme pozemkov 
Predkladá: JUDr. M. Keleti, predseda Ekonomickej komisie  

16. Diskusia 

17. Záver 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Navrhujem doplniť program dnešného zasadnutia mestského 
zastupiteľstva o bod 16) Výzva na predkladanie žiadostí o projekt PROGRAM MIESTNY ROZVOJ, 
ZNIŽOVANIE CHUDOBY A INKLÚZUZIA RÓMOV (SK – MIESTNY ROZVOJ) LDI01. Posledné body Diskusia 
a Záver by sa posunuli. Má niekto z poslancov mestského zastupiteľstva pripomienky a návrhy 
k pripravenému programu? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Navrhujem, aby sa body 11) a 12) vypustili z programu dnešného 
zasadnutia mestského zastupiteľstva. Síce boli predmetom rokovania Ekonomickej komisie, ale k týmto 
bodom potrebuje viac informácií, preto neboli komisiou schválené.  

Ing. Jaroslav Hecko, poslanec MZ - Za body 11 a 12 môžem vysvetliť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Chcem, aby riadne prešli komisiou.  

Ing. Jaroslav Hecko, poslanec MZ - Tieto veci boli zle interpretované na Ekonomickej komisii, 
spochybňovali niektoré  veci z Komisie výstavby a rozvoja mesta, čo sa ma trochu dotklo. Keby to 
nebolo v nesúlade s územným plánom mesta, tak to neschválime. Nie som za to, aby sa to vypustilo, 
nakoľko už prešiel 1 mesiac, ďalší prejde a ide tu len o vyhlásenie majetku mesta za prebytočný.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Napr. Kradlákovci nespĺňajú podmienku osobitného zreteľa. A chcem 
si to prejsť na Ekonomickej komisii. K veciam sa majú vyjadrovať komisie, keďže sa k tomu Ekonomická 
komisia nevyjadrila, nechcem ich obísť.  

Ing. Jaroslav Hecko, poslanec MZ - Vyjadrila sa.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa program 
dnešného zasadnutia mestského zastupiteľstva doplnil o bod 16), kto je proti, zdržal sa niekto 
hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA: --- 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za návrh poslanca                        
JUDr. Mária Keletiho, aby sa body 11) a 12) vypustili z dnešného programu zasadnutia mestského 
zastupiteľstva, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 7 prítomných poslancov MZ  
PROTI: Ing. Jaroslav Hecko 
ZDRŽAL SA: p. Róbert Boháčik, Ing. Hana Homoľová, Ing. Karol Kubíni 
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Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Podľa hlasovania sa body 11) a 12) vypúšťajú z dnešného 
programu zasadnutia mestského zastupiteľstva. A teraz dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa 
dnešné rokovanie mestského zastupiteľstvo viedlo v zmysle predloženého, doplneného a 
pozmeňujúceho programu? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA: Ing. Jaroslav Hecko 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Týmto je program dnešného zasadnutia mestského 
zastupiteľstva schválený. 
 
 

K bodu 3)  Voľba návrhovej komisie 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta – Do návrhovej komisie, ktorá bude zároveň pracovať ako 
volebná a mandátová komisia navrhujem: Ing. Karola Kubíniho, za predsedu návrhovej, volebnej                        
a mandátovej komisie, Mgr. Ľubomíra Bagačku a Ing. Jaroslava Hecka, za členov návrhovej, volebnej                 
a mandátovej komisie. Dávam návrh na hlasovanie: kto je za, aby návrhová, volebná a mandátová 
komisia pracovala v tomto zložení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 8 prítomných poslancov MZ   
PROTI: --- 
ZDRŽALI SA:  Mgr. Ľubomír Bagačka, Ing. Jaroslav Hecko, Ing. Karol Kubíni   
 
 

K bodu 4)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta – Za zapisovateľku zápisnice menujem p. Denisu Mániovú,                         
za overovateľov zápisnice menujem Ing. Róberta Buchtu a Ing. Annu Kožiakovú.  
 
 

K bodu 5)  Kontrola plnenia uznesení  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Prehľad o stave plnenia uznesení mestského zastupiteľstva 
z 30.09.2020 ste dostali v písomnej podobe. Na septembrovom mestskom zastupiteľstve sme mali                     
1 ukladacie uznesenie, a to uznesenie č. 294/2020 kde v časti C) bolo uložené prednostovi Mestského 
úradu v Tisovci predložiť návrh plnenia ustanovenia § 22 ods. 9 zákona o veterinárnej starostlivosti na 
rokovaní Mestského zastupiteľstva v Tisovci v termíne do 25.11.2020. Ďalej sme mali 1 poverovacie 
uznesenie a to uznesenie č. 307/2020, ktorým sa poveril poslanec mestského zastupiteľstva p. Dušan 
Kojnok na vykonávanie občianskych obradov - uzavretie manželstva.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Chcel by som doplniť k uzneseniu č. 294/2020, 
komunikoval som s OZ Hravé labky, dohodli sme sa, že budeme prispievať 10 eur/mesačne, tým by 
sme splnili podmienku ustanovenia §22 ods. 9 zákona o veterinárnej starostlivosti - prispievať na 
útulok.  Návrh zmluvy ste prerokovali na septembrovom zasadnutí, zatiaľ sa mi však nepodarilo to 
vniesť do papierovej podoby. Keď ju budem mať pripravenú, predložím Vám ju na budúcom zasadnutí 
mestského zastupiteľstva. 
 

 
K bodu 6) Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Vyhodnotenie interpelácií poslancov, podnety a návrhy 
občanov mesta za mesiac september ste dostali len teraz pred zasadnutím mestského zastupiteľstva, 
za čo sa ospravedlňujeme. Na rokovaní Mestského zastupiteľstva v Tisovci, ktoré sa konalo dňa 
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30.09.2020 boli vznesené nasledovné interpelácie poslancov a občanov mesta: Mgr. Ľubomír Bagačka, 
poslanec MZ, ktorý predložil návrh na osadenie retardéra na Železničnej ulici a návrh zdôvodňuje 
bezohľadnou jazdou motorových vozidiel, ktoré smerujú na ulicu Hrb (osadenie retardéra bude 
predmetom rokovania komisie Ochrany verejného poriadku a životného prostredia, taktiež o 
predmete návrhu sa bude rokovať po predložení písomnej žiadosti obyvateľa); ďalej sa opätovne  
informoval k podnetu, a to znečisťovanie pozemkov susediacich s čiernymi stavbami, z ktorých 
odpadovými rúrami samospádom vytekajú odpadové vody (podnet sa v procese riešenia, navrhuje sa 
zaslepenie odpadovej rúry); tiež predložil podnet k potrebe opravy prívodu pitnej vody v osade (podnet 
bol vyriešený opravou prívodu vody); taktiež požiadal o väčšiu informovanosť zo strany jednak 
mestskej polície, terénnych sociálnych pracovníčok, ale aj oddelení mestského úradu, ktorí sú 
zainteresovaní v rámci podnetov a interpelácií, čo sa týka Rimavskej Píly (na rokovaní výboru v mesiaci 
október 2020 sa zúčastnili prednosta mestského úradu, člen mestskej polície a terénne sociálne 
pracovníčky, kde sa riešili základné problémy s komunitou a formulovali sa návrhy na riešenie -
zavedenie inštitútu osobitného príjemcu, vysporiadanie pozemkov v danej lokalite a pod.); tiež 
predložil podnet k poškodenému prívod vody v dolnom cintoríne v m. č. Rimavská Píla (podnet bol 
vyriešený opravou prívodu vody). Potom podal podnet p. Milan Šlajfer, poslanec MZ  ohľadne jamy na 
chodníku pri autobusovej zastávke.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Čo sa týka jamy na chodníku pri autobusovej 
zastávke, faktúra za práce bude vystavená na firmu LUMAVE s.r.o. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ďalej p. Róbert Boháčik, poslanec MZ sa pýtal za obyvateľov 
bytovky z Francisciho ulice 804, kedy bude vyspravená miestna komunikácia pred bytovkou 
(rekonštrukcia miestnej komunikácie musí byť zaradená do plánu investícií, o zaradení miestnej 
komunikácie do plánu investícií rozhodne mestské zastupiteľstvo). Ing. Hana Homoľová, poslankyňa 
MZ predložila podnet k preplnenému kontajneru na drevený odpad (podnet bol vyriešený odvezením 
kontajnera). Ďalej p. Kováčová, obyvateľka mesta predložila podnet k stavu vozovky štátnej 
komunikácie na ceste I/72 a požiadala o zníženie rýchlosti na úsekoch, kde dochádza k vyšplechnutiu 
vody z vozovky na chodcov (odpovedané primátorkou mesta na rokovaní MZ); tiež požiadala, aby 
vyhlásené oznamy v mestskom rozhlase boli publikované na verejnom mieste (odpovedané 
primátorkou mesta na rokovaní MZ, miestom na vylepovanie plagátov by mohol byť výklad 
kníhkupectva); taktiež požiadala, aby mestský úrad zabezpečil vyznačenie cyklo-chodníka pri základnej 
škole (podnet bol vyriešený vyznačením cyklo-chodníka); nakoniec sa informovala, či môže mesto 
zabezpečiť, aby autobusy prímestskej dopravy zastavovali na námestí v Meste Hnúšťa (riešenie daného 
podnetu nie je v kompetencií Mesta Tisovec).  

Mgr. Ľubomír Bagačka, poslanec MZ - K tomu znečisťovaniu pozemkov susediacich s čiernymi stavbami 
odpadovou vodou, sa chcem opýtať, či je taký problém zaslepiť tú rúru? Koľko to bude ešte trvať, lebo 
porušujú zákon, znečisťujú životné prostredie a zdá sa mi, že sa to už rieši veľmi dlho. A tiež sa chcem 
opýtať, či sa bude stavať tento rok vianočný stromček na Rimavskej Píle. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Vianočný stromček sa bude stavať tento piatok v Tisovci aj 
v Rimavskej Píle.  

Milan Šlajfer, poslanec MZ - Občania sídlisk sa sťažujú, že po pokosení trávy na sídliskách sa odváža 
pozde a hnije to tam a smrdí. Ďalej sa chcem opýtať, či zamestnanci mesta majú nárok od mesta rúška 
zdarma, lebo a aj dostávam od firmy. Začiatkom októbra bolo našim zamestnancom spol. Služby mesta 
Tisovec s.r.o. znemožnené vysypanie odpadu na skládku. Museli ísť vysypať na skládku do Lučenca, čo 
je cca 220 km (Tisovec-Hnúšťa-Lučenec a späť). A bol by som rád keby to bolo fakturované Technickým 
službám Hnúšťa, lebo zmluva je platná ešte do 31.12.2020. Keď zmluva je platná nevidím dôvod 
odmietnutia, keď tam Hnúšťa môže sypať. A keď hovorím o smetisku v Hnúšti, mesto platí už rok za 
používanie kompaktoru, ktorý je nefunkčný. Čo sa týka túlavých psov, treba to riešiť na regionálnej 
úrovni, lebo aj iné mestá ako je Rimavská Sobota majú s nimi problém. Vo Fiľakove bol útulok, ktorý už 
nefunguje. Treba spojiť a riešiť to spoločne, lebo my ako mesto to nevyriešime. A na záver bol som             
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s p. Oravcom pozrieť v osade na Hrbe, rozrastá sa to tam, a v tom čase im ľudia vozili nábytok. Darmo 
sa budeme sťažovať na problémy s nimi, keď ich občania podporujú.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Na tieto Vaše interpelácie odpovieme písomne.  
 
 

K bodu 7)   Správa školských zariadení o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok  
                    2019/2020 

Júlia Hodoňová, riaditeľka Materskej školy Tisovec - Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 
výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 2019/2020 ste dostali v písomnej podobe. Správa má 
svoju pevnú štruktúru. V čase mimoriadnej situácie od marca do júna bola výchovno-vzdelávacia 
činnosť materskej školy prerušená a upravená. Vzhľadom na vek a technické možnosti našich detí sme 
nezabezpečovali dištančné vzdelávanie. Deťom 4. triedy sme doručili pracovné zošity, v ktorých mohli 
pracovať doma s rodičmi. Nepedagogickí zamestnanci zabezpečovali dezinfekciu interiéru 
a starostlivosť o dvor. V správe máte uvedené ako prebiehalo vzdelávanie pedagogických 
zamestnancov, niektoré sme uskutočnili a ďalšie dve vzdelávania sa neabsolvovali z dôvodu opatrení 
COVID-19., ktoré boli naplánované v neskorších mesiacoch. Tiež je v rámci materiálno-technických 
podmienok školy uvedené čo sa v materskej škole urobilo a čo budeme ešte potrebovať urobiť.  Ak 
máte nejaké pripomienky alebo otázky, rada zodpoviem.   

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 
a podmienkach školy za školský rok 2019/2020 za Materskú školu Rimavská Píla ste dostali v písomnej 
podobe. Pani riaditeľka Andreja Medveďová sa z dnešného zasadnutia ospravedlnila, bola objednaná 
na vyšetrenie u lekára. Tie skutočnosti uvedené tak pri Materskej škole Tisovec. Čo sa týka vzdelávania 
pedagogických zamestnancov, neprebehli vzdelávacie kurzy, nakoľko spĺňajú kvalifikačné požiadavky. 
A ak máte nejaké otázky a pripomienky k správe tak rád Vám zodpoviem.   

Ing. Jaroslav Hecko, poslanec MZ - V správe chýba veľká investícia, ktorá sa robila v Materskej škole 
Rimavská Píla a to rekonštrukcia strechy, mala byť o tom aspoň zmienka. Realizácia prebehla teraz.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Strecha sa robila asi v roku 2019. Keby sme pozreli 
správu za školský rok 2019/2020, tak táto investícia je napísaná.   

Ing. Jaroslav Hecko, poslanec MZ - Podľa mňa tento investičný náklad mal byť v správe napísaný, aspoň 
zmienka a za koľko finančných prostriedkov sa realizovala rekonštrukcia. Plynofikácia kotolne je tam 
napísaná.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Toto je správa na školský rok 2019/2020 od septembra, 
a strecha sa zrealizovala koncom augusta 2019. 

Ing. Jaroslav Hecko, poslanec MZ - Myslím, že ani v prechádzajúcej nebola zmienka o tejto investícii. Aj 
do budúcna na to treba dávať pozor. 

PaedDr. Katarína Dominiková, riaditeľka Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec - Správu o výchovno-
vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 2019/2020 ste dostali 
v písomnej podobe. Snažili sme sa urobiť veľa kvalitných akcií, ktoré priebežne prezentujeme   
verejnosti tak aj Vám. Tlačíme na kvalitu vzdelávacieho procesu, v správe sú opísané aké formy 
a metódy využívame. Ako sa vzdelávame, zavádzame nové inovatívne metódy.  Boli sme dobre 
rozbehnutí so všetkými akciami, ale zastavila nás situácia, ktorá zastavila nás všetkých. To znamená, že 
sme sa stretli s tým, s čím sa nikto nestretol a od marca 2020 sme nabehli dištančné vzdelávanie.  Bola 
to úplne nová situácia, a pomohlo nám v tej situácii len to, že sme od septembra nabehli na 
elektronickú triednu knihu, čo nám uľahčilo prácu. Bolo to náročné tak ako pre učiteľov aj pre rodičov.  
Malo to veľa kladov aj veľa nedostatkov. Keď sme mohli ísť do školy, tak sme tie klady a nedostatky 
vyhodnotili, vypravovali sme určité opatrenia. Momentálne sa nachádzame v obdobnej situácii, je to 
síce len druhý stupeň, a všetky tie opatrenia, ktoré sme prijali v júni sa teraz zrealizovali. A čo sa týka 
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dištančného vzdelávania sme na tom veľmi dobre, týka sa to všetkých skupín. Ak máte nejaké 
pripomienky alebo otázky, rada zodpoviem.   

Mgr. Milan Matucha, riaditeľ Základnej umeleckej školy Tisovec - Správu o výchovno-vzdelávacej 
činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 2019/2020 ste dostali v písomnej podobe. 
Tak ako bolo povedané, správa majú pevnú štruktúru. Som rád, že sme si v tejto situácii udržali počet 
žiakov, ktorý sa pohybuje okolo 160-175 žiakov. Stále si to udržiavame, aj napriek malým odlivom. 
Máme zastabilizovaný pedagogický kolektív. Aktivity sme mali rozbehnuté, ale zastavila nás súčasná 
situácia. Tie aktivity, ktoré sme nestihli zrealizovať, chceme uskutočniť, aby nezapadli do zabudnutia. 
Ak sa to podarí. Nová vec je to dištančné vzdelávanie. V marci sme si to vyskúšali, všetci pedagógovia 
pristúpili v prvej vlne k dištančnému vzdelávaniu veľmi zodpovedne, aj keď zo začiatku to bolo veľmi 
ťažké, ale behom 2 týždňov sme to zvládli. Do júna sme vychytali nedostatky, ktoré boli a tiež sme 
prijali opatrenia k dištančnému vzdelávaniu. V druhej vlne to už ide celkom dobre. Ak máte nejaké 
pripomienky alebo otázky, rád zodpoviem.   

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia. 

Ing. Karol Kubíni, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) s c h v a ľ u j e 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok  
2019/2020 v Materskej škole Tisovec 

B) s c h v a ľ u j e 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok  
2019/2020 v Materskej škole Rimavská Píla 

C) s c h v a ľ u j e 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok  
2019/2020 v Základnej škole Dr. V. Clementisa Tisovec 

D) s c h v a ľ u j e 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok  
2019/2020 v Základnej umeleckej škole Tisovec 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA:  11 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA: --- 

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 308/2020 
 
 

K bodu 8)  Návrh Rozpočtového opatrenia č. 1 za Základnú školu Dr. V. Clementisa  
                   Tisovec 

PaedDr. Katarína Dominiková, riaditeľka Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec - Návrh 
rozpočtového opatrenia č. 1/2020 ste dostali v písomnej podobe. Návrh sa prejednal v Ekonomickej 
komisii a Komisii školstva, vzdelávania a mládeže. V návrhu sa jedná o presuny finančných prostriedkov 
v rámci položiek v schválenom rozpočte.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia.  

Ing. Karol Kubíni, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia  
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
v zmysle ustanovenia §11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
právnych predpisov a v súlade s ustanovením §14 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších právnych predpisov a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, zmenu rozpočtu Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec, rozpočtovým 
opatrením č. 1/2020, ktorým dochádza k nasledovnej zmene schváleného rozpočtu: 
 

Položka rozpočtu 
Schválený 

rozpočet 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 1 

Upravený 
rozpočet 

po 1. zmene 
Príjmy rozpočtu  67 834,00 € 2 227,00 € 70 061,00 € 

Výdavky rozpočtu  1 038 223,00 € - 16 921,00 € 1 021 302,00 € 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA:  11 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA:  --- 

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 309/2020 
 
 

K bodu 9) Žiadosť o používanie erbu Mesta Tisovec 
 

Ing. Róbert Buchta, predseda Komisie podnikateľskej, CR a RR - Na komisii sme prejednávali žiadosť 
Ing. Kubíniovej o požívanie erbu mesta. Používanie erbu mesta súvisí s predmetom podnikania a chce 
ho použiť na výrobu a predaj darčekových predmetov. Komisia doporučuje schváliť.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia.  

Ing. Karol Kubíni predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť Ing. Jany KUBÍNIOVEJ, bytom Francisciho 811/23, 980 61 Tisovec, na používanie erbu 
mesta v súvislosti s predmetom podnikania na výrobu a predaj darčekových predmetov 

B) s c h v a ľ u j e 
používanie erbu Mesta Tisovec pre Janu KUBÍNIOVÚ, bytom Francisciho 811/23, 980 61 Tisovec 
v súvislosti s predmetom podnikania na výrobu a predaj darčekových predmetov 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA:  11 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA:  --- 

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 310/2020 
 
 

K bodu 10)  Návrh Dodatku č. 1 k nájomnej zmluve na prenájom nebytových  
                      priestorov 
 

Ing. Róbert Buchta, predseda Komisie podnikateľskej, CR a RR - Ďalej na komisii sme prejednávali 
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žiadosť Ing. Kubíniovej o doplnenie do nájomnej zmluvy o ďalší predmet podnikania. Jedná sa 
o prevádzku zdravotníckeho zariadenia ADOS-agentúra. Komisia doporučuje schváliť rozšírenie 
predmetu podnikania. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia.  

Ing. Karol Kubíni, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia   

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť Ing. Jany KUBÍNIOVEJ, bytom Francisciho 811/23, 980 61 Tisovec, o doplnenie nájomnej 
zmluvy na prenájom nebytových priestorov nachádzajúcich sa na prízemí objektu Mestského 
úradu v Tisovci 

B) s c h v a ľ u j e 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa Dodatok č. 1 k nájomnej zmluve  zo dňa 27.06.2019                        
na prenájom nebytových priestorov v budove Mestského úradu v Tisovci, so sídlom                                
Nám. Dr. V. Clementisa, 980 61 Tisovec, medzi Mestom Tisovec ako prenajímateľom a Ing. Janou 
KUBÍNIOVOU, bytom Francisciho 811/23, 980 61 Tisovec ako nájomcom, ktorého predmetom je 
doplnenie Čl. I. „Predmet prenájmu“, bod 1. o vetu nasledovného znenia: „Predmet podnikania 
sa rozširuje o prevádzku zdravotníckeho zariadenia s názvom ADOS – agentúra“. Ostatné články 
zmluvy ostávajú v pôvodnom znení.  

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA:  11 prítomných poslancov MZ  
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA: --- 

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 311/2020 
 
Ing. Karol Kubíni, predseda návrhovej komisie - Z celkového počtu 11 poslancov, bolo prítomných                     
11 poslancov, z toho za schválenie Dodatku č. 1 k nájomnej zmluve zo dňa 27.06.2019 hlasovalo                      
11 poslancov. Návrh bol prijatý trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 
 
 

K bodu 11)  Návrh na schválenie členstva Mesta Tisovec v Oblastnej organizácií  
                      cestovného ruchu GEMER  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta  - OOCR Gemer pôsobí aj na našom území mesta, v okresoch 
Revúca a Rimavská Sobota. Mesto predtým bolo členom OOCR región Horehronie, z toho sme vystúpili, 
nakoľko nám neposkytovali žiadne benefity.  OOCR Gemer je zriaďovateľom BBSK a vzniklo cca pred 2 
rokmi. Na tento čas pôsobí v inom meradle a ponúka veľa benefitov pre mesto, aj pre organizácie  
pôsobiace v meste. Snažia sa vytvárať takú oficiálnu organizačnú centrálu, robia tam 3 mladí chlapci,  
snažia robiť a organizovať veci, aby región Gemer bol zviditeľnený.  Je to napr. spájanie turistických 
miest cyklotrasami, majú rozpracovaných viacero projektov. Dnes sme podávali projekt na BBSK, kde 
je potrebné vyjadrenie OOCR Gemer. A nemáme možnosť uspieť s projektami na BBSK, pokiaľ nemáme 
doporučenie od OCCR Gemer, že máme tie projekty v súlade s požiadavkami buď cestovného ruchu, 
kultúrneho dedičstva alebo iných požiadaviek. Projekt, ktorý sme dnes predkladali na BBSK, ide                           
o rekonštrukciu Daxnerovho domu (drevené schodisko, oprava severnej časti). Môžeme získať až 
10000 eur, v projekte budeme žiadať viac 9000 eur, ostatné budeme musieť doložiť z našich financií.  
Je dôležité, aby sme boli členmi tohto OOCR Gemer, tak ako sme aj členmi Partnerstva Muránska 
planina - Čierny Hron, aby sme vedeli realizovať aj ďalšie projekty. Tak ako sme teraz realizovali projekt  
Čertova dolina a bol tiež podporený BBSK a musel mať doporučenie OOCR Gemer. Bez tohto 
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doporučenia by sme tento projekt nemohli realizovať.  V prílohe ste dostali stanovy OOCR Gemer a aj 
benefity a zámery. Dávam na zváženie na vstup mesta do OOCR Gemer s účinnosťou od 01.12.2020. 

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Zástupcovia OOCR Gemer boli na zasadnutí Komisie podnikateľskej, 
cestovného ruchu a RR. Na základe prezentácie, čo vlastne dosiahli a aké majú plány do budúcna, 
myslím si, že členstvo v OOCR Gemer by mestu mohlo pomôcť v rozvoji cestovného ruchu a ďalších 
veciach ku kultúre. Komisia doporučuje schváliť členstvo mesta v OOCR Gemer.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Viem, že boli nápomocní aj pri rekonštrukcii vojnových hrovo 
v evanjelickom cintoríne. Vedia o Tisovci a snažia sa pomáhať ako sa dá.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ďalším rozpracovaným projektom, je projekt na Dieliku 
vybudovanie zákopov, ktorý robíme v spolupráci s Obcou Muráň, kde sa tiež sa OOCR Gemer zapojil. 
Na teraz sa práce pozastavili v dôsledku opatrení COVID-19. Majú záujem aj do iných projektov 
vstupovať. A ide hlavne o také projekty, ktoré majú prepojenie na ďalšie obce a majú regionálny 
charakter. Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, 
aby prečítal návrh uznesenia.  

Ing. Karol Kubíni, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
členstvo Mesta Tisovec v Oblastnej organizácií cestovného ruchu GEMER v súlade so stanovami 
združenia  
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 312/2020 
 
 

K bodu 12)  Zmena člena Komisie ochrany verejného poriadku a životného prostredia  
                     pri Mestskom zastupiteľstve v Tisovci a návrh na doplnenie člena Komisie  
                     ZPOZ „Človek – Človeku“ 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dňa 7.10.2020 sa Bc. Ivan Maťko písomne vzdal členstva 
v Komisii ochrany verejného poriadku a životného prostredia k 31.10.2020. Z uvedeného dôvodu je 
potrebné vykonať doplňujúce voľby piateho člena komisie. Ďalej vzdaním sa mandátu poslanca  
mestského zastupiteľstva sa p. Hruška vzdal aj členstva vo všetkých stálych pracovných komisiách. 
Z uvedeného dôvodu je potrebné doplniť člena Komisie ZPOZ Človek - Človeku. Voľba doplňujúceho 
člena bude prebiehať podľa Čl. V. ods. 2 druhej vety Organizačného poriadku Mestského zastupiteľstva 
v Tisovci, návrh návrhovej a volebnej komisie o spôsobe tajného hlasovania pri voľbe členov stálych – 
pracovných komisií mestského zastupiteľstva s výnimkou komisie ZPOZ Človek – Človeku, kde sa voľba 
člena uskutoční verejným hlasovaním. Bude Vám rozdaný hlasovací lístok. Každému občanovi bude 
pridelené poradové číslo zodpovedajúce abecednému zoradeniu jeho priezviska. Spôsob hlasovania 
prebehne krúžkovaním poradových čísiel, kde označíte len jedného kandidáta. Neplatný hlasovací 
lístok je ten, ktorý nie je upravený zakrúžkovaním, alebo na ktorom bude zakrúžkovaný viac ako jeden 
kandidát. Za člena komisie bude zvolený kandidát, ktorý získal najväčší počet hlasov za príslušnú 
komisiu. V prípade rovnosti hlasov sa bude medzi kandidátmi hlasovať verejne. Po hlasovaní, návrhová 
a volebná komisia sa odoberie do vyhradených priestorov, kde vyhodnotí výsledky volieb. Po 
vyhodnotení Vás predseda návrhovej a volebnej komisie oboznámi s výsledkami. Prosím volebnú 
a mandátovú komisiu nech sa ujme svojej funkcie a zrealizuje voľbu doplňujúceho sa člena Komisie 
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ochrany verejného poriadku a životného prostredia.  

*** 
Poslanci Mestského zastupiteľstva v Tisovci dostali hlasovacie lístky a následne prebehla voľba 
doplňujúceho člena Komisie ochrany verejného poriadku a životného prostredia.  

*** 
Ing. Karol Kubíni, predseda volebnej a mandátovej komisie - Podľa Čl. V. ods. 2 druhej vety 

Organizačného poriadku Mestského zastupiteľstva v Tisovci, sa voľba doplňujúceho člena stálej – 

pracovnej komisie mestského zastupiteľstva uskutočnila tajným hlasovaním. V tajnom hlasovaní pri 

voľbe doplňujúceho člena stálej pracovnej komisie mestského zastupiteľstva: 

Vydané hlasovacie lístky / v počte            11 
Odovzdané hlasovacie lístky / v počte:    11 
Počet platných hlasovacích lístkov:          11  
Počet neplatných hlasovacích lístkov:       0 
 
Za člena stálej – pracovnej komisie mestského zastupiteľstva boli navrhnutí títo občania mesta: 
1. Jaroslav Brndiar, 2. Ing. Pavel Cibuliak, 3. Jaroslav Hurák, 4. Jaroslav Koniar, 5. Igor Murtin,  
6. Mgr. Jaroslav Suja, 7. Ing. Peter Šablatúra. 
 
Vo voľbe doplňujúceho člena stálej pracovnej komisie - Komisie ochrany verejného poriadku 
a životného prostredia kandidáti dostali nasledovný počet hlasov: 

1. Jaroslav Brndiar   Počet hlasov: 0 
2. Ing. Pavel Cibuliak Počet hlasov: 1 
3. Jaroslav Hurák Počet hlasov: 1 
4. Jaroslav Koniar Počet hlasov: 0 
5. Igor Murtin  Počet hlasov: 0 
6. Mgr. Jaroslav Suja Počet hlasov: 0 
7. Ing. Peter Šablatúra Počet hlasov: 9 

 
Za člena Komisie ochrany verejného poriadku a životného prostredia bol zvolený občan Ing. Peter 
Šablatúra s nasledovným počtom hlasov: 9. 

Volebná a mandátová komisia konštatuje, že voľba doplňujúceho člena stálej - pracovnej komisie pri 
mestskom zastupiteľstve prebehla v poriadku a neboli zistené žiadne chyby a nedostatky pri sčítaní 
hlasov. 

*** 

Výsledky z voľby doplňujúceho člena stálej - pracovnej komisie pri mestskom zastupiteľstve tvoria 
prílohu k tejto zápisnici. 

*** 

Mgr. Marta Svobodová, predsedníčka Komisie ZPOZ Človek - Človeku - Navrhujem, aby za člena Komisie 
ZPOZ Človek - Človeku bol schválený p. Dušan KOJNOK, ktorý má skúsenosti s vystupovaním, má dobrú 
rétoriku a bol poverený mestským zastupiteľstvom na vykonávanie občianskych sobášov – uzavretie 
manželstva. Pri schvaľovaní členov komisie sa vždy hlasovalo verejne.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je  za, aby za člena Komisie  
ZPOZ „Človek – človeku“, verejným hlasovaním bol zvolený navrhnutý p. Dušan Kojnok. 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI: 
ZDRŽAL SA: p. Dušan Kojnok 
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Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Prosím doplniť do návrhu uznesenia v časti E) a F) 
s účinnosťou od 01.12.2020. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia.  

Ing. Karol Kubíni, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
A) b e r i e   n a   v e d o m i e 

vzdanie sa členstva Bc. Ivana Maťka v Komisii ochrany verejného poriadku a životného prostredia 
pri Mestskom zastupiteľstve v Tisovci k 31.10.2020 

B) s c h v a ľ u j e 
ukončenie členstva Bc. Ivana Maťka ako člena Komisie ochrany verejného poriadku a životného 
prostredia pri Mestskom zastupiteľstve v Tisovci k 31.10.2020 

C) s c h v a ľ u j e 
podľa Čl. V. ods. 2 druhej vety Organizačného poriadku Mestského zastupiteľstva v Tisovci, návrh 
návrhovej a volebnej komisie o spôsobe tajného hlasovania pri voľbe členov stálych – pracovných 
komisií mestského zastupiteľstva s výnimkou komisie ZPOZ „Človek – človeku“, kde voľba členov 
sa uskutoční verejným hlasovaním 

D) b e r i e   n a   v e d o m i e 
správu návrhovej a volebnej komisie o výsledkoch tajného hlasovania pri doplňujúcej voľbe člena 
Komisie ochrany verejného poriadku a životného prostredia 

E) k o n š t a t u j e, že 
za člena Komisie ochrany verejného poriadku a životného prostredia pri Mestskom zastupiteľstve 
v Tisovci bol tajným hlasovaním zvolený Ing. Peter ŠABLATÚRA, s účinnosťou od 01.12.2020 

F) k o n š t a t u j e, že 
za člena komisie ZPOZ „Človek – človeku“ bol verejným hlasovaním zvolený nasledovný obyvateľ 
Mesta Tisovec Dušan KOJNOK, s účinnosťou od 01.12.2020 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  p. Dušan Kojnok  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 313/2020 
 
 

K bodu 15)  Návrh Dodatku č. 4 k zmluve o nájme pozemkov 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Jedná sa vlastne o dodatok k aktívnej Zmluve o nájme 
pozemkov s Mestskými lesmi Tisovec s.r.o., kde sa každoročne upravuje doba prenájmu a výška nájmu.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia.  

Ing. Karol Kubíni, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
Dodatok č. 4 k nájomnej zmluve zo dňa 15.04.2016, uzatvorenej medzi Mestskými lesmi Tisovec, s.r.o., 
so sídlom Hviezdoslavova 1143, 980 61 Tisovec ako nájomcom a Mestom Tisovec ako prenajímateľom 
pozemkov v katastrálnom území Rimavská Píla, a to parcely č. EKN 765 o celkovej výmere 24515 m2, 
parcely č. EKN 773 o celkovej výmere 226489 m2, parcely č. EKN 774 o celkovej výmere 188971 m2, 
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parcely č. EKN 775 o celkovej výmere 105656 m2, parcely č. EKN 776 o celkovej výmere 147726 m2, 
parcely č. EKN 777 o celkovej výmere 244645 m2, parcely č. EKN 778 o celkovej výmere 117355 m2, 
parcely č. EKN 779 o celkovej výmere 35687 m2, parcely č. EKN 780 o celkovej výmere 197653 m2, 
parcely č. EKN 798 o celkovej výmere 473900 m2, parcely č. EKN 799 o celkovej výmere 166895 m2, 
evidovaných ako orná pôda a parcely č. EKN 766/1 o celkovej výmere 83605 m2, evidovanej ako trvalé 
trávne porasty, ktorým sa v Čl. 3 ods. 3.2 určuje výška ročného nájomného 3 600,00 Eur/rok. Ostatné 
články zmluvy ostávajú v pôvodnom znení. 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 314/2020 
 
 

K bodu 16)  Výzva na predkladanie žiadostí o projekt PROGRAM MIESTNY ROZVOJ,  
                      ZNIŽOVANIE CHUDOBY A INKLÚZUZIA RÓMOV (SK – MIESTNY  
                      ROZVOJ) LDI01 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Mesto má možnosť sa zapojiť sa do otvorenej výzvy na 
predkladanie žiadostí. Maximálna výška grantu je 1000000 eur, z toho 70% použiteľných na investície 
t. j. 700000 eur (v našom prípade oprava obidvoch telocviční ZŠ, priestory pavilónu D horné poschodie) 
a 30% t. j. 300000 eur na organizáciu podujatí s mládežou do 24 rokov a spoluprácu s partnermi 
projektu. Spolufinancovanie zo strany mesta nie je povinné. Zámer zapojiť sa do tejto výzvy bol 
odkomunikovaný na augustových rokovaniach Ekonomickej komisie a Komisie školstva, vzdelávania 
a mládeže, ktoré odporučili zapojiť sa do vyhlásenej výzvy. Mesto vidí prínos nielen v tých aktivitách, 
ale aj v tej rekonštrukcii spomínaných objektov. Už máme spracovanú aj štúdiu, ktorú nám treba 
doložiť k žiadosti. Súčasťou projektu je povinnosť realizovať aktivity v spolupráci s partnermi 
a spolupracujúcimi inštitúciami. Ak by sme mali úspešne vyhodnotenú žiadosť je potrebné do návrhu 
rozpočtu mesta na roky 2021-2023 zapracovať financovanie neoprávnených výdavkov súvisiacich 
s implementáciou projektu v podobe nákladov na zabezpečenie procesu verejného obstarávania na 
dodávateľa projektovej dokumentácie a na dodávateľa stavby. Projekt je náročný, keby sme vedeli čo 
to všetko obnáša, tak by sme sa nepokúšali do tohto projektu zapojiť. Projekt je potrebné podať do 
konca novembra 2020. Ak by bolo mesto úspešné, potom nám bude potrebné dať vypracovať 
projektovú dokumentáciu na realizáciu prestavby týchto objektov.  Implementácia aktivít by mala začať 
po rekonštrukcii a mala by prebiehať vo viacerých častiach mesta. Časť aktivít sa bude realizovať aj 
v Komunitnom centre Rimavská Píla, časť SOŠ, EGT a ZŠ a ďalším partnerom má byť Spolok aktívneho 
pohybu,  potom Obec Muráň, lebo je dôležité mať aj iných partnerov ako sú občianske združenia 
a organizácie pôsobiace v meste. Ďalším partnerom by mal byť nórsky partner, Pomocnica a p. Kid 
Kováč. Veľa vecí sa bude robiť až po ukončení pôsobnosti súčasného mestského zastupiteľstva a takisto 
môjho pôsobenia. Implementácia aktivít by mala začať realizovať až v roku 2023. bude to náročné na 
realizáciu aktivít, nie len samotná rekonštrukcia.   

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Vyhodnotenie projektu by malo byť kedy? 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Projekt sa podáva cez Úrad vlády SR na Nórske veľvyslanectvo 
do konca novembra 2020, hovorí sa, že vyhodnotenie by malo byť do konca februára 2021, ale čo bude 
pravda neviem. Ing. Anna Kožiaková, riaditeľka SOŠ Tisovec má skúsenosti z nórskymi fondami. Môže 
poinformovať ako to dlho prebieha. 
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Ing. Anna Kožiaková, poslankyňa MZ - Projekt sme podávali niekedy v apríli 2020, vyhodnotenie 
projektu nám niekedy v septembri alebo októbri 2020. S realizáciou projektu začneme v januári 2021. 
Projekt bol zameraný na klímu a životné prostredie, aby bolo pre budúce generácie stále zdravé. 
Budeme mať v škole zelenú stenu, skleník, biokompost, výsadba stromov. Partnermi projektu sú Mesto 
Tisovec, Mestské lesy Tisovec s.r.o., Muránska planina a Základná škola Dr. V. Clementisa. Základnej 
škola Dr. V. Clementisa poskytneme aj finančné prostriedky a budú môcť chodiť do našich skleníkov 
a budú tam môcť pestovať ovocie a zeleninu.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Všetky tie projekty z nórskych fondov sú v prvom rade 
zamerané na spoluprácu miestnych aj ďalších partnerov.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - A tie aktivity budú týždenné alebo mesačné? 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Budú pravidelné teda týždenné.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - na zasadnutí Ekonomickej komisie sa hovorilo niečo iné, ako 
rekonštrukcia telocviční. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Bude sa rekonštruovať aj poschodie bloku D. Hovorilo sa aj 
o bazéne, len finančne by to nevyšlo. Aj pani riaditeľka základnej školy potom uznala, že to nevyjde 
z tých 700000 eur.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Predstava bola, že by boli tie  ihriská, bežecká dráha, 
doskočisko a workoutové prvky. Vtedy bol záujem o kúpalisko, ale po zvážení s pani riaditeľkou 
základnej školy sme sa rozhodli priority, že sa budú rekonštruovať šatne pri telocvičniach. S tým keď 
nám vypracovávali štúdiu, tak ku štúdiu vyžiadali od dodávateľa aj to prestrešenie telocviční, ale nemali 
cenovú ponuku.  Zasa sme to zvážili vo vzťahu k centru integrovanej zdravotnej starostlivosti, že vlastne 
je to zhruba čo sa týka veľkosti stavebných úprav bloku D (dolné poschodie nebude treba robiť, len 
horné poschodie) a v telocvičniach tie sociálne zariadenia, tak ten investičný náklad je 
porovnateľný  možno s Centrom integrovanej zdravotnej starostlivosti. Ing. Hecko by vedel povedať,  
či je to tak, možno by povedal, že aj viac. A mali sme len 700000 eur, preto sme nechceli ísť do nejakých 
vyšších súm, aby sme potom nemuseli z vlastných zdrojov doplácať.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Šatne sa dajú využiť aj pri bazéne.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Áno všade. Ten objem finančných prostriedkov sa zdá veľký, 
ale keď sa to rozmení, no mali sme veľké oči urobiť tú celú dráhu okolo, aj bazén aj vykurovanie. 
Jednoducho to finančne nevyjde, pretože v tom bloku D na hornom poschodí ej tá časť celá odstavená. 
Bude treba tam urobiť od výmeny okien, cez zateplenie, cez elektroinštaláciu, vodu a vykurovanie 
a ešte vybudovanie kuchynky, na to by bolo potrebných veľa finančných prostriedkov. Jednoznačne 
pre školu je toto dôležité, pretože keď sa začnú vyučovať predmety technického charakteru, tak to 
nemajú kde robiť. Dokonca nám tam treba urobiť aj kanalizáciu. Je na zváženie na Vás poslancoch, či 
ideme do tohto projektu. Náš názor a aj zainteresovaných v tomto projekte je taký, že to bude veľmi 
náročný projekt na realizáciu, hlavne tie aktivity.   

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Na rovinu treba povedať, že kvôli týmto aktivitám sme 
volili partnerov tak, aby jednak partner ich vedel zrealizovať, alebo aby sme partnerovi vedeli pomôcť. 
Ten blok D sa nevykuruje a potom keď sa bude využívať aj základnou školou, budeme musieť alokovať 
financie na to vykurovanie vrchnej časti, nehovoríme o spodnej časti, lebo tú si vykuruje OZ Pomocnica.  
V rámci udržateľnosti tých aktivít, to si budeme musieť financovať sami, aj sme aj tak nastavovali 
aktivity, aby sme sa neviazali a ani v budúcnosti nemuseli finančne nezaväzovali. Preto hovorí pani 
primátorka, že aby sme niečo neschválili pre budúcich poslancov a budú hlavy bôľ. Myslím si, že keby 
sme získali financie na tú rekonštrukciu, tak na udržateľnosť tých aktivít by sme museli financovať 
niekoľko rokov, v čase keď môžu peniaze stratiť hodnotu, ale budeme zrekonštruované dve budovy.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Tie priestory sociálnych zariadení sú naozaj v dezolátnom 
stave.  
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Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Chcem sa opýtať, v telocvični by sa rekonštruovalo čo? Viem, že 
osvetlenie je nové. 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - V rámci telocviční to gro tvorí rekonštrukcia sociálnych 
zariadení, ďalej sme sa bavili o obvodových múroch, podlahách, okná nie (tie sú vymenené) a vonkajšie 
zateplenie. A ďalej tie objekty, okná sú v rámci celého objektu vymenené a v rámci rekonštrukcie by sa 
robila aj dispozičná zmena, ktorú sme riešili so základnou školou a OZ Tisovský spolok aktívneho 
pohybu a vitality, aby sa vytvoril nejaký skladový priestor na náradie. To by bolo v rámci bloku 
telocviční.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Čo mám vedomosť ohľadne bazéna, mala by vyjsť výzva na 
projekt z Úradu vlády SR, kde by hodnota projektu by mala byť 300000 eur na rekonštrukciu športovísk 
a bazénov. Mala by vyjsť okolo marca 2021. Ak by takáto výzva vyšla, určite by sme chceli sa do výzvy 
zapojiť, aby celý areál základnej školy bol v poriadku. A bol by to aj výsledok našej činnosti za toto 
volebné obdobie.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Na Ekonomickej komisii sme sa bavili, že nebude 70%, ale 100% 
a priamo na konkrétny účel. A neviem či mesto má kapacitu na to, aby za tých 30% (300000 eur) stíhalo 
aktivity s nejakou komunitou.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - To nebude len komunita. Tento bod rokovania je pre mňa 
jeden veľký otáznik, či využijeme túto šancu a pôjdeme do toho, alebo nie.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - V rámci tých 300000 eur sú určené limity, kde je aj 
nórsky partner s tým, že bude vypracovávať nejakú metodiku, kvázi bude financovaný z tých 300000 
eur.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Osobne som proti, aby sa podal. 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - A vlastne je tam aj objem financií na riadenie projektu, 
ale máme skúsenosti, že tie podklady bude musieť niekto pripraviť, oni neprídu.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nech sa všetci rozhodnutú, ja za seba hovorím, že nie.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Mesto je viazané agentúre zaplatiť, ak si dobre pamätám. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Zmluvu sme nepodpísali, ale za štúdiu áno, ale tú vieme použiť 
v budúcnosti ak sa budú rekonštruovať tieto priestory. Za vypracovanie projektu zmluva ešte nie je 
podpísaná. To viete, že tá zmluva sa celá robí v angličtine a tiež zúčtovanie projektu, monitorovacie 
správy.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja sa bojím aj toho, že jeden projekt zaťaží budúce zastupiteľstvo, ale 
komplet mestský úrad a nebudú kapacity na iné projekty, ktoré sú dôležitejšie pre mesto. A viem, že 
akí sú Nóri dôslední a bazírujú na každej maličkosti.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Gro tohto projektu bude riešiť nové mestské zastupiteľstvo 
od roku 2022 a implementácia aktivít z tých 300000 eur bude prebiehať v roku 2023-2024. 
Rekonštrukcia by mala byť hotová podľa všetkého v roku 2022. Je toho ešte veľmi veľa pred nami. 
Takže ja na Vašom zvážení, ako sa dnes rozhodnete.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Teda tá rekonštrukcia by mala prebehnúť do roku 2022 a tie 
aktivity tých ľudí, čo tam budú chodiť až v roku 2023. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Áno, lebo aj v tých zrekonštruovaných priestoroch sa budú 
tie aktivity odohrávať.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - To je implementácia projektu a to je 18 mesiacov 
a potom máš 5 rokov udržateľnosti. Tvrdia, že nebude treba udržať 100% aktivít, ale či to bude 20% 
alebo 30% aktivít, to neviem. Nastavené je to na 100% a preto sme sa snažili nastaviť tie čo najmenšie 
aktivity, zapojiť tých lektorov, bude sa musieť zapojiť základnú umeleckú školu, základnú školu. 
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Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Obidve stredné školy.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - A tiež kurzov, aby sme to vedeli urobiť. Pri niektorej 
aktivite by boli zapojení starší študenti kde by doučovali mladších, ale tam niekto tam nad nimi musí 
byť. Nieže sa im otvorí zrekonštruovaná miestnosť, kde by bol dataprojektor, počítače a ďalšie drahé 
vybavenie, a bude tam len mládež. Budeme musieť počítať s tým, že tam s nimi bude musieť niekto byť 
a na to by sme museli vyčleniť sami financie, resp. aj v rámci tohto projektu sa písalo, že by sme tie 
malé granty nórskych programov využívali na nočnú prevádzku, aby sme vedeli zaplatiť nejakého 
lektora v rámci tej 5-ročnej udržateľnosti.   

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Na jednej strane by si vedeli pomôcť mnohí zúčastnení 
partneri rôznym vybavením ako je notebook a pod., ktoré by ostali v základnej škole.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Na jednej strane tento projekt zabral dosť času 
a neostalo nám na druhé, ale nechcem na Vás tlačiť, aby sa to schválilo. Ja si myslím, že to bude 
náročné.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - JUDr. Keleti vyjadril svoj názor, tak si aj Vy ostatní rozmyslite, 
a možno si dáme prestávku, kde sa ešte veci rozdiskutujú. Potom vydávame stanovisko.  

*** Po prestávke *** 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia.  

Ing. Karol Kubíni, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) b e r i e   n a   v e d o m i e 
         informácie k vyhlásenej Výzve na predkladanie žiadostí o projekt PROGRAM MIESTNY ROZVOJ, 

ZNIŽOVANIE CHUDOBY A INKLÚZUZIA RÓMOV (SK – MIESTNY ROZVOJ) LDI01 
B) s c h v a ľ u j e 

1. zapojenie sa Mesta Tisovec do otvorenej Výzvy na predkladanie žiadostí o projekt PROGRAM 
MIESTNY ROZVOJ, ZNIŽOVANIE CHUDOBY A INKLÚZUZIA RÓMOV (SK – MIESTNY ROZVOJ) 
LDI01 z Nórskych grantov 2014 – 2021 Slovenská republika 

2. financovanie všetkých neoprávnených výdavkov súvisiacich s implementáciou projektu 
v podobe nákladov na zabezpečenie procesu verejného obstarávania na dodávateľa 
projektovej dokumentácie a na dodávateľa stavby v prípade úspešného vyhodnotenia 
žiadosti 

3. zapracovanie financovania všetkých neoprávnených výdavkov do návrhu rozpočtu Mesta 
Tisovec na roky 2021 až 2023 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: --- 
PROTI:  9 prítomných poslancov MZ 
ZDRŽAL SA:  Ing. Anna Kožiaková, Mgr. Marta Svobodová  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 315/2020 
 
 

K bodu 17)  Diskusia  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - V rámci diskusie Vás chcem poinformovať, že sme dostali 
finančné prostriedky za COVID-19 za prvú vlnu. Za testovanie by malo prísť viac 6000 eur, otázne je 
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kedy prídu na účet. Už teraz nám prišla výzva od Okresného úradu Rimavská Sobota, že máme 
zabezpečovať ďalšie plošné testovanie, ktoré by malo byť budúci týždeň 5.-6.12.2020. Vieme 
zabezpečiť miestnosti, ale aby sme znovu oslovovali lekárov, ktorým do dnešného dňa ešte nezaplatili 
a znovu ich oslovovať, aby šli testovať, to robiť nebudeme. Aj Vláda SR by si mala plniť svoje úlohy 
a refundovať finančné prostriedky pre obce a mestá. 
 
 

ZÁVER ROKOVANIA  

Program zasadnutia mestského zastupiteľstva bol vyčerpaný. Primátorka mesta poďakovala 
prítomným za účasť. Zasadnutie mestského zastupiteľstva ukončila o 17,51 hod. 

 

 

 

 

 

 
           ..............................................                                                              .......................................... 
                      Ing. Tibor Tokár                                                                           Mgr. Irena Milecová 

prednosta mestského úradu                                                               primátorka MESTA TISOVEC 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia                                                                                 Zapisovateľka  

Ing. Róbert Buchta             .....................................                 Denisa Mániová   ................................... 

Ing. Anna Kožiaková          ..................................... 


